
Z á p i s n i c a 

 

napísaná zo zasadnutia komisie rozvoja,  bytovej a sociálnej  

pri MsZ v Novej Bani  

konaného dňa 07. februára 2024 o 15.30 hod.  

v zasadačke  MsÚ v Novej Bani 

 
Prítomní členovia komisie: Maroš Marko, Anton Medveď, MUDr. Mária Bradiaková, 

Anton Tencer, Marián Hudec  

 

Neprítomný:   Mgr. Branislav Pirháč, Ing. Jozef Štrba 

 

Zapisovateľka:  Ing. Mgr. Eliška Vallová 

 

Pozvaný:   Mgr. MVDr. Branislav Jaďuď, MBA    

 

Program: 

1. Pridelenie 2-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 29 – na 4. poschodí od 01. 03. 2024  

2. Pridelenie 2-izbového bytu na ul. Pod sekvojou 13 – na 3. poschodí od 01. 03. 2024  

3.  Návrhy na pridelenie dotácií v sociálnej oblasti pre rok 2024 

4. Diskusia 

 

 

 

Predseda komisie privítal členov komisie, primátora mesta a riaditeľku Technických služieb,  

a informoval o jednotlivých bodoch zasadnutia komisie. Na začiatok zasadnutia odovzdal 

slovo pánovi primátorovi.  

 

Pán primátor informoval predsedu komisie a jednotlivých členov komisie o zámere stretnutia 

jednotlivých komisií, ktoré sú zamerané na rozvoj v meste. Odporúča stretnúť sa všetkým 

komisiám, ktoré sa zaoberajú rozvojom, aby sa spoločne stretli a prešli si rozvojové aktivity 

určené pre rok 2024 v meste Nová Baňa. Predseda komisie odporučil, aby požiadavky na 

rozvoj v meste boli smerované na zapisovateľku komisie, ktorá ich následne zapracuje 

a predloží jednotlivým členom komisie na oboznámenie sa s nimi a prerokovanie jednotlivých 

nápadov a návrhov. 

 

Pán primátor sa členom komisie poďakoval za ústretový prístup k riešeniu rozvoja mesta 

a ospravedlnil sa zo zasadnutia. 

 

Následne po pánovi primátorovi dal predseda komisie slovo riaditeľke Technických služieb, 

ktorá prišla predstaviť projekt Kolumbária v Mestskom cintoríne. Predstavila uvedený zámer, 

ukázala fotografie z navrhovaného projektu, porozprávala o systéme fungovania 

a vybudovania kolumbária u nás v cintoríne. Ukázala aj iné mestá a obce, kde už 

kolumbárium majú vybudované. Komisia sa uzhodla, že myšlienka je to veľmi dobrá 

a potrebná aj pre naše mesto. Samotný návrh kolumbária – jeho vzhľad by ale dala na 

hlasovanie občanom mesta. Požiadala riaditeľku Technických služieb, aby do 29. 02. 2024 

vypracovala 3 návrhy verzie kolumbária pre náš cintorín a následne ich predložila Komisii 

rozvoja, sociálnej a bytovej.  

 

Pri problematike mestského cintorína členovia komisie vzniesli aj požiadavku na úpravu 

areálu a domu smútku v cintoríne. Dávajú to ako podnet na riešenie v aktuálnom roku, 

rovnako aj v najbližších rokoch. Podľa ich názoru dom smútku, ani priľahlý areál už dávno 

nespĺňa základné a dôstojné požiadavky, ako by to v dnešnej dobe malo vyzerať.  

 

Po prerokovaní podnetov na kolumbárium a cintorín mesta pani riaditeľka odišla zo 

zasadnutia komisie. 



 

 

Predseda komisie sa vrátil k pôvodným bodom rokovania.  

 

K bodu programu č. 1 

 

K bodu č. 1 

 

Predseda komisie  informoval  členov  o  odovzdaní  bytu Pod sekvojou 29, 2-izbový byt na 4. 

poschodí k 29. 02. 2024.  

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 2-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

Po zvážení všetkých podmienok komisia doporučila prideliť byt: 

 

žiadateľovi Mgr. Martin Gábor,  

bytom Pod sekvojou 23, 968 01 Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.1 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 1 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

K bodu č. 2 

 

Vzhľadom k prideleniu bytu v bode č. 1 – bolo potrebné prideliť byt po vybranom 

uchádzačovi – Pod sekvojou 23, 1-izbový byt na 2. poschodí k 01. 03. 2024. 

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 2-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

Po zvážení všetkých podmienok komisia doporučila prideliť byt: 

 

žiadateľke Zuzana Paulová, 

bytom Železničný rad 81, 968 01  Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.2 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 2 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

V prípade, že by uvedený uchádzač byt odmietol, komisia určila náhradníkov pre daný byt: 

 

 



 

 

1. Július Tužinský, Partizánska 4, Revúca 

2. Marta Tužinská, Školská 20, Nová Baňa 

3. Simona Krličková, Potočná cesta 15, Nová Baňa 

 

 

K bodu programu č. 2 

 

K bodu č. 3 

 

Predseda komisie  informoval  členov  o  odovzdaní  bytu Pod sekvojou 13, 2-izbový byt na 3. 

poschodí k 29. 02. 2024.  

 

Komisia si prešla aktuálne žiadosti o 2-izbový byt. Pri výbere nového nájomníka bol braný do 

úvahy trvalý pobyt žiadateľa, dátum podania žiadosti, počet nájomníkov v predmetnom byte, 

nedoplatky voči Mestu Nová Baňa.  

 

Po zvážení všetkých podmienok komisia doporučila prideliť byt: 

 

žiadateľovi Adamovi Štrbovi,  

bytom Záhrbská 78, 968 01 Nová Baňa. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.3 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 3 

 

Komisia odporúča prideliť nájomný byt uvedenému uchádzačovi o nájomný byt. 

 

 

K bodu programu č. 3 

 

Predseda komisie informoval o návrhoch na pridelenie dotácií v sociálnej oblasti pre rok 

2024. Zapisovateľka komisie predstavila členom komisie doručené žiadosti o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu mesta na rok 2024 pre časť Invalidita, Staroba a Rodina a  deti. V časti 

rozpočtu Invalidita bol schválený rozpočet vo výške 500,- Eur, Staroba vo výške 500,- Eur 

a v časti Rodina a deti vo výške 500,- Eur. 

 

Doručené žiadosti: 

Základná organizácia Slovenského zväzu zdravotne postihnutých – požadovaná výška 

dotácie 500,- Eur – na turistiku, poznávacie zájazdy, výročnú členskú schôdzu. 

 

Základná organizácia Jednoty dôchodcov na Slovensku v Novej Bani – požadovaná výška 

dotácie 900,- Eur na 2-dňový výlet Pieniny – Červený Kláštor, plte Dunajec, Opálové bane 

(náhrada Výlet do Dolného Kubína, Oravská galéria, Oravský hrad, Florinov dom, 

Kolonádový most), celoslovenská výstava „Vandrovalo vajce“, spevácka skupina Jesienka. 

 

eRko – hnutie kresťanských spoločenstiev detí – požadovaná výška dotácie 1000,- Eur na 

Detský letný eRko tábor – na ubytovanie. 

 

 

 

 

 



 

K bodu č. 4 

 

Základnej organizácii Slovenského zväzu zdravotne postihnutých – doporučila komisia 

poskytnúť dotáciu vo výške 500,- Eur na turistiku, poznávacie zájazdy, výročnú členskú 

schôdzu. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.4 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 4 

 

Komisia odporúča poskytnúť dotáciu vo výške 500,- Eur Základnej organizácii Slovenského 

zväzu zdravotne postihnutých v Novej Bani na turistiku, poznávacie zájazdy, výročnú členskú 

schôdzu. 

 

K bodu č. 5 

 

Základnej organizácii Jednoty dôchodcov na Slovensku v Novej Bani – doporučila komisia 

poskytnúť dotáciu vo výške 500,- Eur na 2-dňový výlet Pieniny – Červený Kláštor, plte 

Dunajec, Opálové bane (náhrada Výlet do Dolného Kubína, Oravská galéria, Oravský hrad, 

Florinov dom, Kolonádový most), celoslovenská výstava „Vandrovalo vajce“, spevácka 

skupina Jesienka. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č.5 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 5 

 

Komisia odporúča poskytnúť dotáciu vo výške 500,- Eur Základnej organizácii Jednoty 

dôchodcov na 2-dňový výlet Pieniny – Červený Kláštor, plte Dunajec, Opálové bane (náhrada 

Výlet do Dolného Kubína, Oravská galéria, Oravský hrad, Florinov dom, Kolonádový most), 

celoslovenská výstava „Vandrovalo vajce“, spevácka skupina Jesienka. 

 

K bodu č. 6 

 

eRku – hnutiu kresťanských spoločenstiev detí – doporučuje komisia poskytnúť dotáciu vo 

výške 500,- Eur na Detský letný eRko tábor – na ubytovanie. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 6 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 6 

 

Komisia odporúča poskytnúť dotáciu vo výške 500,- Eur eRku – hnutiu kresťanských 

spoločenstiev detí na Detský letný eRko tábor na ubytovanie. 

 



 

 

K bodu programu č. 4 

 

V diskusii sa komisia zaoberala opätovne rómskou problematikou na ul. Partizánska. Dala za 

úlohu napísať zapisovateľke komisie list na Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny – aby ich 

opätovne upozornila na nevyhovujúce životné podmienky pre deti, ktoré v danej domácnosti 

žijú. 

 

Zapisovateľka komisie informovala členov ohľadom pomoci pre rodinu v hmotnej núdzi – 

pomoc so zadovážením skriniek na oblečenie a osobné veci, z dôvodu, že ich v decembri 

2023 vytopilo pri veľkých dažďoch a skrinky im splesniveli. Komisia doporučila dať oznam 

o uvedenú pomoc na stránku mesta aj facebook mesta. Rovnako uvedená  žiadateľka prosila 

o odpustenie, resp. zníženie nedoplatku na dani z nehnuteľnosti a poplatku za komunálny 

odpad. Chcela by opäť pracovať na Technických službách – horný dvor (triedenie odpadu) 

z dôvodu zlepšenia svojej finančnej situácie, a tým aj možnosti postupne si splácať uvedenú 

dlžobu voči Mestu Nová Baňa. Komisia doporučila túto problematiku predložiť primátorovi 

mesta a riaditeľke Technických služieb. 

 

Zapisovateľka komisie predložila členom Normatívnu správu o plnení Komunitného plánu 

sociálnych služieb za rok 2023. Uvedená správa bola členom zaslaná aj elektronicky. 

Oboznámila ich o jednotlivých bodoch tejto správy. Následne bude Informatívna správa 

o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2023 predložená na prerokovanie 

mestskému zastupiteľstvu. 

 

Predseda komisie dal o tomto návrhu hlasovať: 

 

Hlasovanie k bodu č. 7 

  
Prítomných 5 Za: 5 Proti: 0 Zdržalo sa: 0 

 

Záverečné stanovisko k bodu č. 7 

 

Komisia odporúča zobrať na vedomie Normatívnu správu o plnení Komunitného plánu 

sociálnych služieb za rok 2023 a odporúča mestskému zastupiteľstvu zobrať na vedomie 

Informatívnu správu o plnení Komunitného plánu sociálnych služieb za rok 2023. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Mgr. Eliška Vallová     Schválil:      Maroš Marko  

       predseda komisie 


